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          08/08/2021 
   

 2021-8ישיבת מועצה  מן המניין     
 

 במשרדי המועצה.19:00תשפ"א בשעה  ' אב ל 8.8.21 -הישיבה התקיימה ביום א' ה

 : משתתפים

 ראש המועצה –דוד אזולאי 

 ס. ומ"מ ראש המועצה –אבי נדיב 

 חבר מועצה –חגי רוזנבאום 

 מועצהחבר  –שחר גמליאל 

 חברת מועצה –דורית נחמני 

 חבר מועצה  –ליאור בז 

 חברת מועצה –איריס בלסקי 

 

 

 

 

 

 

 על סדר היום: 

אישור עקרוני לפתיחת ביה"ס מיוחד )עגורים( במטולה במבנה ביה"ס הנוכחי כאשר תלמידי   .1

 הנדיב יעברו למבנה החדש.

 פרידה מהגברת רוחמה נקש מנהלת החינוך של המועצה. .2

 החלפת יו"ר המרכז הקהילתי. .3

 שה.ימינוי יועצת למעמד הא .4

 .שונות .5

 .דיווחים .6

 נדון: 

הנוכחי כאשר    –  1לסעיף   ביה"ס  )עגורים( במטולה במבנה  מיוחד  ביה"ס  לפתיחת  עקרוני  אישור 

 תלמידי הנדיב יעברו למבנה החדש.

את    דוד: לפתוח  בחינה  בנושא  המחוז  ממנהלת  פניה  נעשתה  כי  הפורום  את  עגורים  עדכן  בי"ס 

. התלמידים יחלו את לימודיהם מחוץ למועצה ויבצעו את המעבר הפיזי רק לאחר  1/9  -במטולה מה

. עמד על סוגיית התקציב וציין כי יש עדיין  לקראת חנוכה  שתלמידי בי"ס הנדיב יעברו לביס החדש

 וחשובה.ציין כי הוא רואה את ההחלטה כמעלה ערכית מ מה ללמוד.

 

 נוכחים: 

 יועמ"ש המועצה –אפי קיזל 

 גזבר המועצה –ליאור עמר 

 מנהלת לשכה –יערה אסור 

 מנהל משק –איתן שקלים 

 בי"ס עגורים: 

 מנהלת בי"ס עגורים –אילנה ויינמן  

 אורנה מפקחת חינוך מיוחד מחוזית

 ממנהלת החינוך: פרידה  

 רוחמה נקש

 ויקטור נקש

 אמא של רוחמהגלילה 

 של רוחמה יעל אחותה
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עגורים:  ויינמן   אילנה בי"ס  ומודל    מנהלת  התלמידים  אופי  את  ופרטה  עגורים  בי"ס  את  הציגה 

שנים האחרונות. ציינה כי בכל כיתה    10  -הלמידה. סקרה את עברה והכשרתה, מנהלת בי"ס עגורים ב

אנשי צוות. פרטה את מערכת    2י"ב ולכל כיתה יש לפחות  תלמידים בין הכיתות ז' עד    10יש עד  

המושבה  של  בעשיה  להתערות  מקווה  כמנהלת  ולה  לבי"ס  שיש  והאתגרים  המטרות  הלימודים, 

 ולהביא ליחסי גומלין פוריים בין בי"ס לקהילה.

 מברכת על הרצון להקשיב ולבחון את מעבר בית הספר למטולה.

 

 .19:20אילנה ואורנה יצאו: 

 

 פרידה ממנהלת החינוך הגב' רוחמה נקש.  –  2לסעיף  

הזמנתי את מנהלת החינוך שסיימה עבודתה במועצה להיפרד מחברי המליאה, מעבר לכך בזמן      דוד:

 הקרוב נבצע פרידה מסודרת מכלל עובדי המועצה וסגל החינוך של המושבה.

 תרומתה למושבה מטולה. נשא דברי ברכה והביע הערכה על עשייתה והודה לרוחמה על

 כלל חברי המליאה ברכו את רוחמה.

 : דברי סיכום ופרידה.רוחמה נקש

 תה.בברכה את  אימה של רוחמה:גלילה  

 19:35רוחמה, ויקטור, גלילה ויעל יצאו: 

 

 : 1דיון סעיף  

יהפוך   ליאור: לא  בי"ס  שמיקום  לוודא  צריך  רק  וערכית  חשובה  מעלה  היא  עגורים  בי"ס  קליטת 

 למיקום קבוע.

יבורי פנוי , במידה ונרצה שבי"ס יישאר במטולה נבחן מקום צמעבר בית הספר מתוכנן כרגע  דוד:

 אך יש עוד זמן לסכם נושא זה. –בי"ס חדש  לכך ומשרד החינוך יבנה

 

 החלטה:

 מאושר פ"א 

עם   במבנה בי"ס במבנה בית הספר הנוכחי  וקליטה פיזית  1/9/21  -קליטת בי"ס עגורים רישומית ב

 מעבר בי"ס הנדיב למשכנו החדש.
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 החלפת יו"ר המרכז הקהילתי – 3לסעיף  

בימים אלו הגב' ארזה אנטלר מסיימת את תפקידה כיו"ר המרכז הקהילתי, מלא הערכה על    דוד:

הקהילה בתקופה זו ומודה לה בשמי ובשם המועצה על העשייה ומאחל לה הצלחה  פועלה למען  

 בהמשך דרכה.

 הגב' נטע לי שם טוב. –מועמדת מטעם הנהלת המועצה 

 האם נטע לי חברה במתנ"ס? איריס:

 כן.  דוד:

 למה הנהלת המתנ"ס לא בוחרת את היו"ר? איריס:

המועמד מטעמם וההמלצה עולה להצבעה   לה עלהעל פי הנוהל המועצה ממליצה לחברי ההנ  דוד:

 בהנהלת המתנ"ס.

הנהלת המתנ"ס כפי שהתקיים במטולה ובכלל זה את השינוי שהנהלת ה של  סקר את הליך הבחיר

 ל קורא לקהילה ולא נבחרה פוליטית בשונה מכלל הרשויות בארץ. המתנ"ס נבחרה בהליך של קו

לאור עזיבת מס' בעלי תפקידים בתקופה האחרונה את הנהלת המתנ"ס יש לרענן את השורות    ליאור:

ולצאת לקול קורא מחודש לגיוס אנשים חדשים. צריך להוציא את הפוליטיקה מהמתנ"ס. כמו כן 

מצפה שהמועמדת תגיע למליאה ותציג את עצמי בפני חברי המליאה, תעמוד על יכולותיה, תציג  

 ה של המתנ"ס בעתיד.יאת האתגרים והעשי כיצד היא רואה

אני רוצה עוד משהו לשאול, ארזה יוצאת גם בגלל שהיו כל מיני עניינים אני מניחה גם ניגודי    איריס:

שנטע לי תהיה  אינטרסים שכולם יודעים  זה לא נאמר פה אבל זה קיים, ואני שואלת האם זה ראוי 

? כי אני בכל זאת רואה סנכרון בין הדברים  עצהיו"ר המרכז הקהילתי שבעלה הוא הדובר של המו

 ואני חושבת שזה לא בריא. 

וללא    כך שזה לא רלוואנטי.  1/9/21 -מה  עידן לא דובר המועצה ומסיים את תפקידו ללא קשר    דוד:

 קשר אין ניגוד עניינים בנושא הזה.

 החלטה:

 שחר, חגי, דורית. דוד, אבי,    – בעד 

 ליאור, איריס.   – נגד 

 

 שהימינוי יועצת למעמד הא – 4לסעיף  

 שה במועצה.ימינוי הגב' ריקי רויזר כיועצת למעמד הא

 החלטה:

 מאושר פ"א 
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 " חניית רכבים ברחוב הראשונים" הצעת חבר המועצה ליאור בז לנושא לסדר היום בעניין  

הנהלת המועצה דנה רבות על סוגיית החניות במטולה בכלל רחבי המושבה ולא רק ברחוב    דוד:

 הראשונים. יש תוכניות רבות שבימים אלו עובדים עליהם על מנת להעלותם להחלטת ממשלה 

אשר יוצאת שתתוקצב ובכך נביא לשיפור החניות. רחוב הראשונים יקבל מענה בתוכנית החדשה  

ן מענה לחניות גם בתוספת חניות, גם בהפיכת הרחוב לחד סיטרי וגם בחסימה  בקרוב לדרך שבה יינת

 את הנושא מסדר היום. דלאור זאת ממליץ להוריפיזית של המדרכות. 

 מציג את הצעתו לסדר היום: ליאור:

ייתן מענה ויש לעשות מס'  ב תקופת העומס של הקיץ גם השדרוג שיבוצע ברחוב הראשונים לא 

 דברים בנושא:

 ברחוב. טה של וועדת תמרור לצביעת אבני השפה המורים על איסור חניההחל

האכיפה על בעלי הרכבים שחונים שלא כחוק צריכה להיעשות ע"י המועצה )קב"ט ורבש"ץ( ולא ע"י  

משטרת התושבים למול  ובאכיפה  העסקים  בעלי  למול  בהסברה  לפעול  ראשית  צריכה  המועצה   .

 ישראל.

ה אסון זה פוגע באיכות החיים של התושבים, בתיירות וגם לי באופן  חייבים להתעורר לפני שיקר

 אישי.

בבעיית    דוד: לטפל  והרבש"ץ  לא בסמכות הקב"ט  זה  לא מבין את הסיפור,  כנראה שאתה  ליאור 

.  זו תפקידה של המשטרה ולא של עובדי המועצה  החניות, מי שמחנה שלא כדין נא לחייג למשטרה

מבקש להוריד נושא זה מסדר היום כי זה לא  קט רחוב הראשונים,  לאור זאת שאנו יוצאים לפרוי

 רלוואנטי.

 החלטה:

 דוד, אבי, שחר, חגי, דורית.   – בעד 

 ליאור, איריס.   – נגד 

 

 דיווחים. – 6סעיף  

לאחר  - סיום תפקידה של רוחמה וחלוקת אחריות על גורמי המועצה עד יציאה למכרז .1

למעלה משני עשורים בתפקיד, רוחמה יוצאת לגמלאות וסיימה את עבודתה במועצה 

כמנהלת חינוך. מכתב של רוחמה יצא לכלל התושבים על העשייה ארוכת השנים. אנחנו 

נפרדים ממנה היום בישיבת המועצה ונארגן ערב פרידה מסודר מעובדי המועצה ומי שעבד 

רוחמה על שנות עבודתה אלו ועל כל מה שהיא עשתה איתה לאורך השנים. אני מודה ל

למען החינוך בשנים אלו החל מכהונתו של קובי כץ, בהמשך תחת כהונת הרצל בוקר ז"ל 

ועד עצם הגעתה לפרישה. רוחמה עשתה למעשה ברוב שנות כהונתה את כל נושא החינוך 

 י , אני מודה במושבה כעובדת יחידה במחלקה במרבית השנים. בשם תושבי מטולה ובשמ
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לרוחמה על כל שנות תרומתה של רוחמה לחינוך במטולה. מאחל לרוחמה הצלחה בהמשך 

 דרכה בחיים.

תכנון רב שימושי כולל שילוב של  –החטיבה להתיישבות יוצאת לתכנון הטיגרט  -טיגרט .2

 משרד הביטחון בתכנון המוזיאון ומגורי חיילים בודדים ומשוחררים. כולל קידום להרחבת

ישובים שמטולה תיכלל בה ע"י החלטת ממשלה. תוך חודש וחצי נתחיל לקבל תוצרים 

 ראשוניים ונתקדם בתכנון מתחם הטיגרט.

כחלק מתכנון המרחב התחלנו בתכנון מתחם תיירות ומסחר בגדר  -מתחם הגדר הטובה .3

ל הטובה ) הבסיס הצבאי לשעבר( שיהווה עוגן תיירותי ומסחרי למטולה. תכנון זה התקב

 ע"י הקרן לשטחים ופתוחים ובשיתוף עם רשות ניקוז כנרת יצאנו לדרך בתכנון זה.

לאחר פרישתה של רוחמה וכחלק מהתכנון, גני הילדים מתחילים לעבוד דרך המרכז  -גנים .4

הקהילתי בכל תחום המנהלה , כל הפדגוגיה תמשיך להיות מרוכזת ע"י רכזת החינוך 

 מרכז הקהילתי .שתיבחר בקרוב וגם היא תפעל תחת ה

לאחר כשנתיים הודיעה ארזה אנטלר יו"ר ההנהלה  -החלפת יו"ר הנהלת המרכז הקהילתי .5

על עזיבת התפקיד. ארזה כיו"ר ההנהלה והנהלת המרכז הקהילתי עושים עבודה נפלאה 

לי שם טוב  בשנים האלו ועל כך המועצה בראשותי מודים לה. לתפקיד זה נבחרה נטע

ה את התפקיד בהתנדבות כפי שהיא מתנדבת בשנים האחרונות שהסכימה לקבל על עצמ

 קניין ומגייס משאבים. במטולה.

 משרה(.  25%ריקי ג'ינו ) – מינוי רכז משאבי אנוש .6

בשעה טובה רכשנו רכב לטובת הביטחון. רכב הרבש"צ הקודם  -קבלת רכב רבש"צ חדש   .7

 הועבר למנהל המשק.

 בהנהלת המועצה עובדים על הארכת החלטת הממשלה,בימים אלו אנו  -החלטת ממשלה  .8

החלטה שאמורה להסתיים בשנה הבאה . אנו בהנהלה נמשיך לשבת על תוכנית זו בתקווה 

 שנצליח להביא החלטה נוספת למטולה.

מבודדים יש להקפיד על הנחיות משרד  4 -חולים מאומתים ו 2במטולה ישנם  – קורונה  . 9

 הבריאות בהתאם.

 
 20:05הישיבה הסתיימה בשעה: 

 קובי נגר: םרש

 

                ______________                                             _____________ 

 דוד אזולאי                                                         קובי נגר                   

  המועצה   ראש                                                       המועצה מנכ"ל                

   


